
 
 

 
 

Αθήνα, 13 Σεπτεμβρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: «Πρόβλημα για τους πολίτες οι ρυθμιζόμενες και λοιπές 

χρεώσεις στους λογαριασμούς της ΔΕΗ» 

               

Σύμφωνα με τους τελευταίους λογαριασμούς ρεύματος της ΔΕΗ αλλά και λοιπών 

πάροχων ηλεκτρικής ενέργειας, παρατηρείτε αυξημένη όχι μόνο η τιμή της 

κιλοβατώρας αλλά και αυτές των ρυθμιζόμενων χρεώσεων. Συγκεκριμένα, οι 

κλιμακούμενες χρεώσεις βάση της κατανάλωσης αυξάνονται συμπαρασέρνοντας 

όλες τις υπόλοιπες (Διάφορα - Δήμος - ΕΡΤ) με αποτέλεσμα να υπάρχουν πολίτες 

που παρότι κατανάλωσαν λιγότερη ενέργεια για την περίοδο του Αυγούστου - 

συγκριτικά με τον Ιούλιο- να βλέπουν αυξημένους τους λογαριασμούς τους. Αυτό 

είναι μια κατάφορη αδικία που πρέπει άμεσα να αποκατασταθεί.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Αναμένεται να λάβετε κάποια πρωτοβουλία για να μειωθεί το κόστος των 

χρεώσεων αυτών; 

2. Θα πιέσετε περαιτέρω τους πάροχους να μειώσουν την τιμή της κιλοβατώρας 

τώρα που η ζήτηση ηλεκτρικής ενέργειας λόγω φθινοπώρου φθίνει; 
 

 

 

 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
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